
 

 

 

 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Michael Plogell 
 
Kommunens behov av lokaler är stort och blivit allt mer akut, skolor, förskolor, äldreboende, 
kontorslokaler mm. Att bygga, hyra eller köpa lämpliga lokaler tar tid och kräver framförhållning. 
 
Hur ser planeringen ut? Hur fungerar redovisningen av behovet? Hur jobbar kommunstyrelsen och 
samhällsbyggnadsnämnden med detta? Vår bild är att det inte finns någon planering. 
 
Därför är vi intresserade av hur den styrande majoriteten hanterar denna viktiga fråga? 
 

Peter Rosholm (S) 
Ledamot Kommunfullmäktige 
 

 

 

 


